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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

Torsdag d. 6/9 2018 kl. 19.00-21.00 
 

Afbud: Yvonne, Klavs 
Fraværende: 
 
 

Kl. Nr. Punkt 

19.00 1.   Evt.  

Helle har været i besøg på forældremøde i 9. klasse. 

Snakken gik desværre meget på besparelser – og 

derudover blev mobil-fri skole drøftet, da der blandt 

forældrene var forskellige meninger om det 

hensigtsmæssige i beslutningen.  

Der var derudover en oplevelse af, at det kan være svært 

at håndtere forbuddet. 

 Der er forældremøde i børnehaven inden længe. Kamilla 

repræsenterer bestyrelsen på dette møde.  

 Camilla orienterede om deltagelse i 0.-klasse.  

Der var debat omkring sikkerheden på legepladsen, der 

af visse forældre blev vurderet som værende farlig. Der 

blev orienteret omkring planen for vedligeholdelse.  

 Mogens bliver bedt om at sætte afspadsesringsbånd op, 

eller få udbedret de områder, der ikke lever op til 

standard i forhold til sikkerhed. 

 Der er et ønske om at fejre ”Lærerens Dag”, og der er 

enighed om, at det skal være en dag for alle voksne på 

Nymarken. Eleverne må meget gerne blive involveret i at 

fejre dagen – folk lægger hovedet i blød over ”mailen”. 

19.10 2.  Godkendelse af dagsorden, samt referat fra sidste 

møde. 
Godkendt. 

19.15 3.  Status på Nymarken  

 Ledelsen 
Orientering fremsendt. 

Derudover blevet der generelt orientering omkring 

personalesituationen, samt hvilke opgaver og 

udfordringer der i øjeblikket arbejdes med. 

Elevernes Trivselsundersøgelse og tilhørende 

benchmarking på kommuneplan er nu tilgængelig, og 

Nymarksskolen ligger meget godt på alle parametre. 

Stor ros til personalet for at hjælpe med 

opgaveløsningen i denne tid, hvor ikke mindst 

kommunens økonomiske situation og 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 

5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 

www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 

boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
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Side2/3 ansættelsesstoppet tydeligt kan mærkes. En del lærere 

tager i denne periode ekstra timer, så timerne for 

sygemeldt lærer dækkes mest hensigstmæssigt. Der er 

fra ledelse og AMR stort fokus på medarbejdertrivslen. 

 

I forhold til nye rammer for afvikling af undervisningen – 

herunder ringetider og vikardækning – bliver det aftalt, 

at der skal gen-udsendes information til forældrene.  

Camilla vil på vegne af bestyrelsen orientere forældre 

om baggrunden for ændringerne i elevernes dagligdag.  

 Børnehaven 
Orientering fremsendt 
Dagtilbudsreformen giver nye muligheder for ændrede 
rammer. Fællesskaber i Kerteminde, Læringsstartegi, 
inklusionsstratege, tidlig opsporing og tidlig indsats 
bliver temaer, som der skal arbejdes med i Kerteminde 
Kommune. 
Generel tilfredshed omkring de besluttede 
fokusområder.  
 
På grund af pladsmangel i daginstitutionerne i 
kommunen kan børn fra andre distrikter flyttes til eks. 
vores institution. 

 Bestyrelsen 
”Mød din Borgmester” gav en god mulighed for at tale 
med udvalgsformændene, og de fremmødte 
bestyrelsesrepræsentanter fra både Nymarken og 
Marslev fik en god og konstrultiv snak med de 
politikerne. 

 Kommunen 
Orientering omkring ansættelsen af nye direktører i 
kommunen.  Begge direktører vil aflægge besøg på 
Nymarken. 
Camilla har bedt om aktindsigt i forhold til Kaspers 
udmeldinger om baggrunden for den manglende 
tildeling  af ”fattighjælp” til kommunen, da 
borgmesteren har udtalt sig på områet. 

 Elevrådet 
Elevrådet desværre ikke repræsenteret.  

19.30 4.  Orientering omkring personalesituationen på 
Nymarken Skole og Børnehus.  
Generel orientering taget tidligere.  
Derudover orienteres om, at der er fremsendt ansøgning til 
direktionen omkring fastansættelse eller forlængelse af vikariat 
af lærer til D-klassen. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 19.45 5.  Drøftelse af skoledagens længde. 
Punktet er på, da der har været en forældrehenvendelse omkring 
skoledagens længde.  
Dagen er planlagt efter, at reglerne i loven skal overholdes i 
forhold til folkeskoleloven. Pauselængderne opleves mest som en 
udfordring i udskolingen, hvorimod eleverne på indskolingen og 
mellemtrinet godt kan bruge de lange pauser. Der er Legepatrulje 
til at igangsætte diverse aktivfiteter i pauserne. 
Der er enighed om, at de nuværende rammer skal bibeholdes 
året ud, men bestyrelsen vil løbende drøfte mulighederne. 

20.00 6.  Drøftelse af fremtidigt samarbejde med Marslev. 
Det har været drøftet, hvordan man kan optimere på brugen af 
ressourcer og kompetencer i forhold til et øget samarbejde med 
Marslev. Marslev opleves ikke som værende samme sted i 
processen om at tage stilling til et endnu tættere samarbejde.  
Punktet vil blive drøftet på kommende møde i Marslev. 
Vi afventer reationerne fra næste møde på Marslev. 

20.30 7.  Drøftelse af muligt brug af sponsorer. 
Der er enighed om, at inddrivelse af sponsorater kræver et stort 
stykke arbejde, hvilket man skal være opmærksom på.  
Der er argumenter både for og imod, men der er overvejende en 
holdning til at arbejde videre med ideen.  
Camilla kender en fund-raiser, som evt. kan hjælpe med at søge. 
Hvis vi ønsker at arbejde videre med idden, skal vi have en klar 
prioritering af, hvad der skal ansøges til.  

20.45 8.  Opfølgning på bestyrelsesvalg. 
Opfølgning af poster og klasserepræsentation. 
Der er jævnfør styrelesvedtægten pt. 2 valgte personer, der skal 
repræsentere henholdvis forældre og personale som suppleanter.  
Rikke vil fremover stå som suppleant i bestyrelsen, og 
medarbejderrepræsentanter vil indbyrdes afklare deres rolle.  

21.00 9.  Tak for i aften. 

 
Ref: Hans-Henrik Jensen  
 


